
Protokół Nr 3/2024

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 8 sierpnia 2024r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności (załącznik nr l
do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorz4dowej - Zbigniew Tymecki;
2. Radny - Kajetan Wiese;
3. Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Jacek Kapsa, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Rozpatrzenie skargi na Dyrektora SP nr l ;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.;

Ad.3. Pan Kapsa poinformował, że jest to pierwsza anonimowa skarga na Dyrektora SP Nr 1
w nowej kadencji Rady Miejskiej. Dodał, że były wcześniejsze skargi, ale ze wzg%:du na ich
anonimowy charakter nie były rozpatrywane. Nadmienił, że wzorem poprzednich został
przygotowany w tej sprawie projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania
anonimowej skargi (załącznik nr 2 do protokołu). Pan Tomas poparł propozycję, bowiem prawo
stanowi, że nie rozpatruje się skarg anonimowych. Odnosząc się do anonimowej skargi
stwierdzil że to dyrektor szkoły może się czuć napastowana, bo zarówno Prokuratura i
Kuratorium nie dopatrzyły się nieprawidłowości, a sprawą nie zajęła się Państwowa Inspekcja
Pracy. Pani Kalla stwierdziła, że skoro pojawiło się już tyle skarg, należy COś Z tym zrobić.
Zauważyła, że dzieci są przepisywane do iru'iych szkół m.in. w Lutowie i Wiśniewie. Pan Wiese
stwierdził, że należałoby porozmawiać ze wszystkimi pracownikami i ostatecznie zakończyć
temat. Pan Kapsa powiedział, że z treści wynika, że temat ten będzie w dalszym ciągu
kontynuowany. Zdaniem Pana Tomasa, jeśli ktoś się czuje pokrzywdzony, to może swoich
praw dochodzić w sądzie pracy. Dyrektor ZOOS poinformował, że w poprzedniej kadencji
została przeprowadzona ankieta, która wykazała w 8 przypadkach występowanie problemu. W
tej sytuacji dyrektor została zobligowana do podjęcia czynności naprawczych tzn. do poprawy
relacji pracowniczych. Kolejne spotkanie ma się odbyć we wrześniu, celem ponownego
sprawdzenia sytuacji. Dyrektor ZOOS potwierdził, że kilku uczniów przeniosło się do innej
szkoły oraz poinformował o rezygnacji ze stanowi ska sekretarza szkoły i wicedyrektora szkoły.
Dyrektor ZOOS zaznaczył, że Burmistrz nie podjął decyzji w sprawie, bo nie miał
przeświadczenia, że wyniki ankiety potwierdzają stawiane zarzuty. Dodał, że Kuratorium nie
zajmuje się dalej sprawą, Państwowa Inspekcja Pracy stwierdziła, że to nie jej kompetencje.
Pan Gustyn dodał, że prokurator zlecił przesłuchanie wszystkich pracowników szkoły, także
byłych. Nadmienił, że prokurator stwierdził, że jest 12 osób poszkodowanych, ale sąd umorzył
sprawę. Pan Sieg zaznaczył, że rada może zając się sprawą, kierując ją do właściwych organów
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i takie działania były podjęte. Pan Kapsa zaproponował, aby na sesji Rady Miejskiej została
podjęta uchwała w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania. Zaznaczył, że osoba, która
pisze anonimy powinna się ujawnić, jeżeli nie chce aby sprawa była w dalszym ciągu w ten
sam sposób procedowana.

Komisj a, po dyskusji, zaakceptowała przygotowany proj ekt uchwały Rady Miej skiej w sprawie
pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi.

Wobec braku wolnych wniosków po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Jacek Kapsa;

2. Z-ca Przewodniczącego -JanuszTomas;

3. Członek - Beata Kalla;

4. Członek - Karolina Kubijk;

5. Członek - Robert Sieg;

6. Członek-Tobiasz Świniarski;
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protokotował :
Tomaszl Dix
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